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Van het bestuur 
We zijn er ontdaan van! De afgelopen maan-
den hebben we afscheid moeten nemen van 
twee ware Pro3-coryfeën: op 25 september 
kwam er onverwacht een einde aan het leven 
van voormalig Pro3-raadslid Cees van de 
Ven en kort geleden, op 15 december over-
leed Jan van Gorkum, die eveneens jaren 
voor Pro3 in de gemeenteraad zat. Zij waren 
met hun inzet, hun visie en hun creativiteit 
ieder op eigen wijze van groot belang voor 
onze partij. Wij zullen beiden zeer missen. 
 

 
 
Lees hier het in memoriam voor Cees.  
 

 
 

Lees hier het bericht bij het overlijden van 
Jan.

Vizier op betere tijden 
Corona houdt ons nu nog in de greep, maar 
dat wordt hopelijk komend jaar anders. Want 
er is werk aan de winkel. Het jaar 2021 zal 
voor Pro3 in het teken staan van de gemeen-
teraadsverkiezingen die op 16 maart 2022 
worden gehouden.  
 
Ledenvergadering op 13 januari 
Allereerst moet de beslissing genomen wor-
den om weer als Pro3 mee te doen aan de 
gemeenteraadsverkiezingen. Dat besluit staat 
op de agenda bij de  ALV van 13 januari a.s. 
De uitnodiging voor deze digitale ALV 
kunt u begin januari verwachten.  
 
Tijdens diezelfde vergadering worden een 
programmacommissie en een kandidaten-
commissie samengesteld. De programma-
commissie gaat in het voorjaar aan de slag, 
zodat het programma nog voor de  zomerva-
kantie vastgesteld kan worden. Daarna kun-
nen leden zich kandidaat stellen voor een 
plaats op de kieslijst. In het najaar gaat dan 
kandidatencommissie aan de slag om in de-
cember een kandidatenlijst aan de leden voor 
te kunnen leggen.  
 
Uiteraard wordt er ook weer een campagne-
commissie in het leven geroepen. 
 
Meedoen 
Een vol jaar dus, waarbij bestuur en fractie 
graag een beroep zullen doen op ondersteu-
ning door u, onze leden. Denk er alvast eens 
over na op welke manier u mee wilt doen! 
 
Website en social media 
Sinds de vorige nieuwsbrief zijn er weer een 
aantal artikelen op de website verschenen 
o.a. over De Wetering en over de andere 
keuzes die Pro3 maakte voor de begroting.  
 
Hou voor actualiteiten onze facebook-, twit-
ter- en Instagram accounts in de gaten. 

http://www.pro3.nu/
https://www.pro3.nu/fractienieuws/508-in-memoriam-cees-van-de-ven
https://www.pro3.nu/fractienieuws/511-overlijden-van-jan-van-gorkum
https://www.pro3.nu/
https://www.facebook.com/Pro3LoonopZand/
https://twitter.com/Pro3LoonopZand
https://twitter.com/Pro3LoonopZand
https://www.instagram.com/pro3loz/?hl=nl
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Van de fractie 
Sinds de laatste nieuwsbrief van Pro3 (nr. 36, eind juli) hebben we nog steeds met de coronacrisis 
te maken. In de periode tot en met december zijn er 3 beeldvormende rondes, 2 opinierende 
rondes en 5 raadsvergaderingen geweest. Van deze 10 bijeenkomsten is er slechts één keer 
vergaderd in de raadszaal. We beperken ons in deze nieuwbrief tot enkele hoofdpunten. 
 
Zo gaf bureau Berenschot in een opiniërende ronde op 17 september een uitgebreide toelichting 
op het plan om een onderzoek te doen naar de bestuurlijke toekomst van de gemeente Loon op 
Zand. Inmiddels is dit onderzoek gestart met een digitale vragenlijst. Alle inwoners van de 
gemeente kunnen deze vragenlijst tot 3 januari invullen. De volgende stap is om met ondernemers 
en vertegenwoordigers van maatschappelijke organisaties een gesprek aan te gaan over de 
bestuurlijke toekomst. De afronding van het onderzoek is in maart 2021. Voorafgaand aan de 
vragenlijst en de gesprekken heeft Berenschot haar eerste bevindingen van de huidige situatie in 
een nota samengevat. Deze bevindingen worden besproken in de opiniërende ronde van 4 
februari 2021.  
Het is een belangrijk onderzoek omdat de uitkomst de koers bepaalt van de gemeente: blijven we 
zelfstandig of fuseren we met een nabije gemeente of anderszins? 
 
Het onderwerp jeugdzorg was aanleiding tot enkele artikelen in de landelijke pers. Ook Loon op 
Zand werd hierbij onderwerp van gesprek. Grote zorgverleners komen meer en meer in de 
problemen terwijl kleinere lokale zorgverleners wel behoorlijke winsten maken. Dit roept genoeg 
vragen op om dit verder uit te diepen. Pro3 heeft aan het College voorgesteld om eind januari hier 
een beeldvormende vergadering aan te wijden. 
 
De financiën van de gemeente kwamen zoals gebruikelijk uitgebreid aan de orde in de 
begrotingsvergadering in november. Pro3 heeft ingestemd met de begroting. Twee Pro3-moties 
zijn unaniem door de raad overgenomen: (1) Verbeter maatregelen om de woningmarkt meer 
toegankelijk te maken en (2) een uitdrukkelijk verzoek aan het College om in beeld te brengen wat 
de gevolgen zijn van de extra zorgvragen die door Corona op ons afkomen. Pro3 vindt dat we ons 
nu al moeten voorbereiden op de tijd na Corona. 
 
Het project de Wetering was in de decembervergadering van de Raad  aan de orde. Pro3 heeft 
als enige partij niet ingestemd met de plannen zoals deze door het College waren voorgesteld. 
Volgens de fractie moet het goedkoper. Het project legt een te zware last op de gemeentelijke 
financiën, zeker nu de gezondheidscrisis hard om zich heen slaat. Ook wil Pro3 weten of deze 
plannen ook werkelijk door de Loonse bevolking worden gedeeld. Daarnaast vindt Pro3 dat het 
project soberder uitgevoerd kan worden, in samenwerking met de inwoners. In plaats van een 
“Nieuwe Wetering” stuurt Pro3 aan op een echt eigen “Loons Dorpshuis”. De raad stelt een 
definitieve besluit vast in de komende juni vergadering.  
 
Er zijn veel meer onderwerpen het afgelopen halfjaar aan de orde geweest. Zij zijn allemaal terug 
te vinden op de website van de gemeente.   
 

 
Wij wensen u fijne feestdagen en een gezond 2021 toe! 

http://www.pro3.nu/
https://www.iodc.nl/mrIWeb/mrIWeb.srf
https://www.loonopzand.nl/fileadmin/internet/documenten/Nota_van_bevindingen_Bestuurlijke_toekomst_Loon_op_Zand.pdf
https://www.loonopzand.nl/organisatie-en-politiek/gemeenteraad

